
Fra:                                              Magnus Helgesen <magnus.helgesen@majo.no>
Sendt:                                        onsdag 16. mars 2022 13:48
Til:                                               Postmottak Alver
Kopi:                                           Are Frøysland Grande; Jon Magne Gabrielli; Torleiv Trå
Emne:                                        VS: Resultater fra Forespørsel om forhåndskonferanse(KF-602-4631)  

Gjelder GBNR 102/33
 
Viktighet:                                 Høy
 
Hei!
Vi bestilte forhåndskonferanse 25.01.22, og har enda ikke blitt tildelt tidspunkt for denne til tross for 
flere purringer.
Kommunen skal avholde konferanse innen to uker, og selv om vi har forståelse for at det er travelt hos 
dere, er det ingen unnskyldning for å ikke svare på henvendelser. Det har dere også en plikt å gjøre.
Denne saken haster av forskjellige årsaker, og vi må nå vurdere om vi søker uten konferanse, og legger til 
grunn at kommunen ikke kan komme med spørsmål om tilleggsopplysninger, for så å be om ekstra 
behandlingstid i etterkant. Dessverre har vi sett at saker blir liggende til fristen går ut før kommunen 
gjennomfører mottakskontroll.
Vi er ikke ute etter å «ta» noen, men dere vil være tjent med å svare opp, og holde en bedre dialog med 
bransjen i slike tider.
Både håper, og forventer å bli kontaktet før helgen, for avtale om tidspunkt.
 
 
Magnus Helgesen  | Byggeleder
Tlf 977 09 118 | magnus.helgesen@majo.no
 
Majo Eiendom AS
Lindåsvegen 154, 5914 Isdalstø
Tlf: 977 09 118
 
 
 

Fra: noreply@kf.no <noreply@kf.no> 
Sendt: tirsdag 25. januar 2022 15:47
Til: Magnus Helgesen <magnus.helgesen@majo.no>
Emne: Resultater fra Forespørsel om forhåndskonferanse(KF-602-4631)
 

Forespørsel om forhåndskonferanse(KF-602-4631)

Referansenummer: HSV6I6
 
Opplysningene er mottatt.
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